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The Society for the Study of Architecture in Canada is a learned society devoted to 
the examination of the role of the built environment in Canadian society. Its member­
ship includes structural and landscape architects, architectural historians, urban his­
torians and planners, sociologists, folklorists, and specialists in such fields as heritage 
conservation and landscape history. Founded in 1974, the Society is currently the sole 
national society whose focus of interest is Canada's built environment in all of its 
manifestations. 
La Societe pour !'etude de !'architecture au Canada est une societe savante qui se con­
sacre a l'examen du role que joue l'environnement Mti dans Ia societe canadienne. 
Parmi ses membres, on retrouve des ingenieurs en structure, des architectes de 
paysage, des historiens en architecture et en urbanisme, puis des urban isles, des 
sociologues, des folkloristes et des specialistes dans des domaines tels Ia preservation 
du patrimoine et l'histoire du paysage. Fondee en-1974, Ia Societe est presentement Ia 
seule association nationale dont !'interet se concentre sur l'environnement b§ti du 
Canada so us toutes ses formes. 


